
Prikje bij zondag 12 juni 2022  

Feest van de Drie-eenheid 

 

De veelzijdigheid van God 
 

“De Geest zal aan u verkondigen    

wat Hij van Mij ontvangen heeft, 

omdat al wat de Vader heeft het mijne is” 

schrijft Johannes. 

 

In één zin zegt Jezus hoe sterk zijn band is 

met de Vader en de Geest. 

 

God, de barmhartige Vader, 

de goede herder, 

zorgzaam, behoedend, nabij. 

Bron van liefde. 

 

En zo was Jezus helemaal,  

nabij voor wie Hem het meest nodig had. 

We kennen zijn handelen, zijn verhalen, zijn uitspraken. 

Wat we ons bij God slechts kunnen voorstellen, 

dat maakt die mens, Jezus, heel concreet. 

 

Zijn Geest manifesteert zich 

als kleine individuele vlammetjes. 

Hij kruipt in ons lijf. 

Hij zit onder ons vel.  

Hij doet ons opstaan,  

maakt ons wakker. 

 

Drie-één, werken zij aan dat ene doel: 

het geluk en het welzijn van mensen. 

 

  

Luc Beeldens 

 

 


